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Protokoll	  1-‐2012	  fört	  vid	  styrelsemöte	  med	  Svenska	  Pudelklubbens	  Centralstyrelse	  den	  21	  
jan.	  2012,	  Scandic	  Hotell,	  Upplands	  Väsby	  

Närvarande:	  Madeleine	  Bergendahl,	  ordförande	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Lena	  Tellberg,	  sekreterare	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Lotta	  Sandell,	  vice	  ordförande,	  t.o.m.	  §	  6	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Barbro	  Teglöf	  

Lena	  Petri	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Liss-‐Britt	  Elegård	  
	   Lena	  Jonsson	  
Inbjudna	  närvarande:	  Eva	  Gille,	  avelskommittén	  §	  5,	  Dan	  Andersson,	  sammankallande	  
valberedningen	  och	  Berith	  Eliasson,	  valberedningen	  §§7-‐8	  
	  
Anmält	  förhinder:	  Marita	  Simring,	  kassör,	  Christer	  Ivarsson,	  suppleant	  och	  Kristina	  
Sahlström,	  avelskommittén	  (inbjuden)	  

	  	  
Vid	  protokollet:	  Lena	  Tellberg	  

Innehåller	  §§1-‐21	  

§1	  Mötets	  öppnande	  

Madeleine	  Bergendahl	  hälsar	  alla	  välkomna	  och	  förklarar	  mötet	  öppnat	  och	  meddelar	  att	  
Lena	  Jonsson	  går	  in	  som	  ledamot	  på	  detta	  möte.	  

§2	  Fastställande	  av	  dagordning	  

Dagordningen	  fastställdes.	  

§3	  Val	  av	  justerare	  

Mötet	  valde	  Barbro	  Teglöf	  till	  justerare.	  

§4	  Föregående	  mötes	  protokoll	  

Protokoll	  14-‐2011	  gicks	  igenom,	  godkändes	  och	  lades	  till	  handlingarna.	  

§5	  Avelskommittén	  

Eva	  Gille	  och	  Barbro	  Teglöf	  redogör	  för	  arbetet	  i	  avelskommittén	  och	  säger	  att	  SKKs	  
utbildning	  för	  avelsansvariga	  är	  bra.	  De	  tycker	  att	  alla	  ledamöter	  även	  i	  fortsättningen	  
ska	  uppmuntras	  att	  gå	  utbildningar	  och	  delta	  på	  föreläsningar.	  Frågorna	  som	  
avelskommittén	  får	  handlar	  för	  det	  mesta	  om:	  avelskombinationer,	  många	  helt	  nybörjare	  
vad	  gäller	  avel,	  personer	  som	  kommit	  på	  kant	  med	  uppfödaren,	  kloka	  gummor-‐frågor,	  
HD	  mellanpudel,	  parningsavgift,	  avtalsfrågor	  och	  praktiska	  frågor	  om	  prcd-‐testning.	  De	  
får	  mycket	  frågor	  om	  flerfärgade	  och	  det	  känns	  som	  om	  sådana	  frågor	  ökar.	  	  
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Barbro	  Teglöf	  ansvarar	  för	  och	  uppdaterar	  programvaran,	  ”Jyckedata”.	  Om	  Eva	  Gille	  eller	  
Kristina	  Sahlström	  får	  frågor	  som	  de	  inte	  kan	  besvara,	  där	  information	  kan	  finnas	  i	  Jyckedata,	  
hänvisar	  de	  alltid	  till	  Barbro.	  	  

Ett	  tydligt	  formulerat	  uppdrag	  för	  avelskommittén	  efterlyses.	  Styrelsen	  kommer	  genast	  att	  ta	  
tag	  i	  frågan	  och	  formulera	  en	  tydlig	  delegeringsordning	  för	  avelskommittén.	  Beslöts	  att	  
”pusha”	  för	  uppfödarutbildning	  som	  arrangeras	  av	  länsklubbar	  och	  andra	  ras-‐	  och	  
specialklubbar	  på	  hemsidan	  och	  Facebook.	  

	  	  	  

§6	  Ekonomi/medlemssiffror	  

Aktuell	  resultatrapport,	  balansrapport	  och	  medlemsrapport	  har	  lämnats	  av	  kassören.	  År	  2011	  
har	  gått	  bättre	  än	  budgeterat,	  bl.a.	  har	  försäljningen	  av	  jubileumskalendern	  gått	  över	  förväntan	  och	  
har	  gett	  ett	  överskott	  på	  ca:	  18	  000	  SEK.	  Vidare	  har	  medlemsintäkterna	  varit	  högre	  än	  budgeterat.	  
Kostnaderna	  för	  bl.a.	  medlemshanteringen,	  KF	  och	  styrelsemöten	  har	  minskat,	  vilket	  totalt	  
har	  gett	  ett	  större	  överskott	  än	  budgeterat.	  Budgetgruppen	  redogör	  för	  sitt	  arbete.	  Beslöts	  
att	  den	  extra	  utställningsavgift	  på	  30	  kr	  till	  SPK,	  CS	  som	  avdelningarna	  betalat,	  tas	  bort	  
fr.o.m.	  1	  februari	  2012	  och	  därmed	  återgår	  avgiften	  till	  40	  kr.	  

Paragrafen	  förklarades	  omedelbart	  justerad.	  

§7	  Valberedningen	  

Valberedningen	  redogjorde	  för	  sitt	  nästan	  färdiga	  arbete	  och	  enhälliga	  förslag.	  Liss-‐Britt	  
Elegård	  och	  Lotta	  Sandell	  har	  avböjt	  omval.	  

	  

§8	  PudelNytt,	  hemsidan	  och	  Facebook	  

Korrekturläsarna	  av	  Pudelnytt	  meddelar	  att	  tiden	  för	  korrektur	  är	  för	  kort.	  Det	  är	  svårt	  att	  
göra	  ett	  bra	  arbete.	  Uppdrogs	  åt	  Lena	  Petri	  att	  försöka	  förlänga	  tiden	  något.	  

Nya	  hemsidan:	  Lena	  Jonsson	  meddelar	  att	  gruppen	  jobbar	  för	  fullt	  och	  hoppas	  att	  kunna	  
presentera	  ett	  förslag	  inom	  kort.	  Madeleine	  Bergendahl	  har	  haft	  kontakt	  med	  David	  Dalton	  
och	  fått	  tillstånd	  att	  använda	  en	  av	  hans	  bilder	  till	  ny	  pudelfolder.	  Lena	  Petri	  meddelar	  att	  
hon	  har	  annonser	  som	  ska	  skickas	  till	  Lena	  Jonsson	  för	  att	  läggas	  in	  på	  den	  nya	  hemsidan.	  
Uppdrogs	  åt	  Lena	  Jonsson	  att	  kontakta	  webbmaster	  för	  att	  ändra	  priset	  för	  kalendern	  på	  
hemsidan	  till	  50	  kr.	  

	  

	  

	  



	  

MB	   LT	  	  	  	   	   	   BT	  

§9	  Domarkonferens,	  raskompendium	  

Protokollet	  från	  domarkonferensen	  har	  kommit	  tillbaka	  underskrivet	  av	  ordföranden	  Göran	  
Bodegård.	  Uppdrogs	  åt	  Lena	  Tellberg	  att	  skicka	  redovisning	  av	  hela	  konferensen	  till	  SKK.	  

	  

§10	  SPKs	  70-‐års	  jubileum	  

Inget	  att	  rapportera.	  

	  

§11	  Pudelnationalen	  2014	  

Pudelnationalen	  2014	  är	  ansökt	  för	  datumen	  6-‐7	  juni	  2014.	  Madeleine	  Bergendahl	  har	  fått	  
rapport	  från	  Gunilla	  Sandberg	  att	  hon	  fått	  material	  angående	  Pudelnationalen.	  Plats	  måste	  
bokas	  snarast.	  Pudelnationalen	  har	  egen	  domän	  på	  internet.	  Planering	  måste	  göras	  för	  
agility,	  lydnad	  och	  rallylydnad.	  

§12	  Inför	  PF	  

Lena	  Tellberg	  meddelar	  att	  det	  är	  klart	  med	  tryckeri	  för	  årsmöteshandlingarna.	  Beslöts	  att	  
alla	  årsmöteshandlingar	  inför	  Pudelfullmäktige	  utom	  ekonomi,	  budget	  och	  
revisionsberättelse	  ska	  läggas	  ut	  på	  hemsidan	  en	  vecka	  innan	  PF.	  Uppdrogs	  åt	  Lena	  Tellberg	  
att	  skicka	  dem	  till	  Lena	  Jonsson	  som	  lägger	  in	  på	  hemsidan.	  

§13	  Inkomna	  skrivelser	  

1.	  SKK:	  ”Så	  här	  går	  det	  till	  på	  utställning”,	  vidarebefordrat	  

2.	  SKK,	  DN:	  inget	  avser	  pudel,	  vidarebefordrat	  

3.	  SKK,	  DN:	  person	  som	  inte	  får	  antas	  som	  medlem,	  vidarebefordrat	  

4.	  SKK,	  DN:	  avser	  inte	  pudel,	  vidarebefordrat	  	  

5.	  SKK:	  info	  om	  att	  E	  Zetterström	  slutar,	  vidarebefordrat	  

6.	  Sveriges	  Hundungdom:	  medlemsrapport,	  98	  st.	  

7.	  SKK:	  info	  från	  Föreningskommittén,	  vidarebefordrat	  

8.	  SKK:	  utställnings-‐	  och	  championatsregler,	  uppdaterat,	  vidarebefordrat	  

9.	  Jordbruksverket:	  ang.	  avel	  med	  ev.	  anlagsbärare	  Legg-‐Pertes,	  Barbro	  Teglöf	  har	  haft	  kontakt	  med	  
Jordbruksverket	  ang.	  uttalande	  från	  tjänsteman	  hos	  dem	  
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10.	  mail	  medlem:	  ang.	  flerfärgade	  pudlar,	  Madeleine	  har	  svarat	  

11.	  SKK:	  ang.	  insändning	  av	  Årsstatistik	  

12.	  SKK:	  seminarium	  för	  domaransvariga	  samt	  utställningsansvariga	  i	  SKKs	  specialklubb	  

	  

	  

§14	  Rapporter	  

• Ordförande:	  Madeleine	  Bergendahl	  informerar	  om	  att	  Finska	  Pudelklubben	  har	  
bestämt	  att	  ge	  ett	  bidrag,	  totalt	  5	  000	  euro,	  till	  ägare	  av	  mellanpudel	  som	  låter	  
röntga	  höfter	  och	  armbågar,	  bidrag	  utgår	  till	  högst	  2	  hundar/ägare.	  En	  fråga	  har	  
kommit	  om	  norska	  medlemmar	  kan	  utnyttja	  SPKs	  gåvomedlemskap,	  bordlägges	  till	  
nästa	  möte	  eftersom	  kassören	  inte	  är	  närvarande.	  Resultatet	  av	  genomgången	  av	  
storpudelkritikerna	  ang.	  SRD	  är	  skickat	  till	  SKK.	  Madeleine	  Bergendahl	  meddelar	  att	  
förtjänsttecknen	  snart	  är	  slut.	  Beslöts	  att	  beställa	  50	  st.	  nya.	  Uppdrogs	  åt	  Madeleine	  
Bergendahl	  att	  beställa.	  Tackkort	  har	  kommit	  från	  Eva	  Lindahl.	  Scandic	  Upplands	  
Väsby	  är	  bokat	  till	  Pudelfullmäktige	  24-‐25	  mars	  2012.	  Marita	  Simring	  är	  den	  som	  är	  
ansvarig	  för	  att	  uppvakta	  SPKs	  hedersledamöter.	  

• Avelskommittén:	  Barbro	  Teglöf	  meddelar	  att	  en	  funktionär	  från	  Norska	  
Pudelklubben	  har	  frågat	  om	  hur	  vi	  kan	  påskynda	  Addison-‐projektet,	  t	  ex	  genom	  flera	  
kontrollhundar.	  Uppdrogs	  åt	  Barbro	  Teglöf	  att	  ta	  kontakt	  med	  SLUs	  Addisongrupp.	  

• Övriga:	  Lena	  Petri	  meddelar	  att	  det	  är	  klart	  med	  presentkort	  till	  årets	  vinstrikaste	  
hundar	  att	  delas	  ut	  på	  avdelningarnas	  årsmöte.	  	  

	  

§15	  Rallylydnadslistan	  

Liss-‐Britt	  Elegård	  presenterar	  ett	  förslag	  på	  statuter	  för	  Rallylydnadslistan.	  	  

Beslöts	  att:	  

Listan	  kommer	  att	  beräknas	  på	  de	  resultat,	  som	  inkommit	  mellan	  1	  januari	  och	  31	  december	  
respektive	  år	  och	  de	  5	  bästa	  resultaten	  räknas.	  

Resultaten	  skickas	  till	  Liss-‐Britt	  Elegård	  liss-‐britt.elegard@telia.com	  och	  kommer	  att	  
publiceras	  i	  PudelNytt	  och	  på	  hemsidan.	  
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Vinnaren	  tilldelas	  ett	  diplom.	  

Föraren	  ska	  vara	  medlem	  i	  SPK	  och	  pudeln	  registrerad	  i	  SKK.	  

	  

Deltagande	   1	  p	  

Godkänt	  resultat	  (+70	  p)	  	   3	  p	  

Seger	   5	  p	  

Uppflyttad	   5	  p	  

100	  poäng	   5	  p	  

Paragrafen	  förklarades	  omedelbart	  justerad.	  

	  

§16	  Protokoll	  från	  avdelningarna	  

Västra:	  11	  och	  12-‐2011	  

Mellan:	  inget	  

Södra:	  11-‐2011	  

Norra:	  10-‐2011	  

Ovanstående	  protokoll	  gicks	  igenom	  och	  lades	  till	  handlingarna.	  

	  

§17	  Protokoll	  från	  SKK	  

Liss-‐Britt	  Elegård	  rapporterar	  ur	  SKK:	  protokoll	  KF	  2011,	  CS	  6/2011	  UtstK,	  FK,	  UKK	  7/11	  

	  

§18	  Övriga	  frågor	  

Inget	  
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§19	  Finns	  det	  något	  som	  inte	  får	  offentliggöras	  innan	  justering?	  
	  
Nej	  
	  
	  
§20	  Nästa	  möte	  
	  
Lördagen	  den	  25	  februari	  2012,	  kl	  10.00,	  lokal	  ej	  bestämd	  
	  
	  
	  
	  
§21	  Avslutning	  
	  
Madeleine	  Bergendahl	  tackade	  ledamöterna	  och	  avslutade	  mötet.	  
	  
Vid	  protokollet:	  

	  

__________________________	  

Lena	  Tellberg,	  sekreterare	  

	  

Justeras:	  

	  

_____________________________	   	   _________________________________	  

Madeleine	  Bergendahl,	  ordförande	   	   Barbro	  Teglöf,	  av	  mötet	  vald	  justerare	  

	  


